

السيرة الذاتية حنان غانم سعد الله العلاف لسنة (2021)	
1 - الاسم الكامل واللقب	حنان غانم سعد الله ايوب العلاف
2- تاريخ الولادة	1983/1/23
3- الجنسية	عراقية
4- الحالة الاجتماعية	متزوجة
5- عدد الأولاد	3
6- عدد سنوات الخدمة	13 سنة
7 - التحصيل الدراسي واللقب العلمي	البكالوريوس: جامعة الموصل / كلية الزراعة و الغابات - قسم الغابات (2006-2007 )  الماجستير: جامعة الموصل / كلية الزراعة والغابات / قسم الغابات (2014)  اللقب العلمي : ( مدرس مساعد )
8- العنوان	الموصل / حي الصديق
9- البريد الالكتروني	<a href="mailto:hanan_ghanim@uomosul.edu.iq">hanan_ghanim@uomosul.edu.iq</a>
10- المهام التدريسية	<ul style="list-style-type: none"> <li>- تدريس مادة مبادئ غابات عملي للمرحلة الاولى .</li> <li>- تدريس مادة علوم اخشاب عملي ومادة مشاكل غابات عملي ومادة امراض غابات عملي للمرحلة الثالثة .</li> <li>- تدريس مادة نظم تنمية الغابات عملي و مادة صناعات خشبية عملي ومادة حفظ اخشاب عملي للمرحلة الرابعة .</li> </ul>
11 - المنشورات والابحاث العلمية	لا يوجد

C.V. (2021)	
Full name and surname	Hanan Ghanim Saadallah Ayob Alallaf
Date of birth	23 / 1 / 1983
Nationality	Iraqi
Martial status	Married
No. of children	3
Number of years in service	13
Academic achievement and Academic title	B.Sc. : University of Mosul / College of Agriculture and Forestry / Department of Forestry - forest science (2006-2007)  M.A. : University of Mosul / College of Agriculture and Forestry / Department of Forestry - wood sciences (2014) (assistance teaher)
Address	Mosul/ Al Siddiq District
Email	<a href="mailto:hanan_ghanim@uomosul.edu.iq">hanan_ghanim@uomosul.edu.iq</a>
Teaching Courses	1- Teaching the subject of practical forestry principles for the first stage. 2- A practical timber science subject, a practical forest nursery subject, and a practical forest disease subject for the third stage. 3- Teaching forest development systems practical, practical wood industries and practical wood preservation for the fourth stage.
Published Researches	Nothing